
 
 

KLUB CHOVATELŮ JEZEVČÍKŮ ČESKÉ REPUBLIKY z.s. 
Sídlo: Lešanská 1176/2a, 141 00 Praha 4 Chodov 

Korespondenční adresa: Bc. Markéta Chodilová, Vavřineč 1, 277 31 Velký Borek 

 
 

ZÁPIS Z VIDEOKONFERENCE 28.5.2024  
 

Přítomní členové výboru: 
 
 Dušan Salač, Ing. Jan Bušta, Ing.Radek Halada, Bc. Markéta Chodilová, 
 Ing. Pavla Holcman, Eliška Boječková, Kateřina Klocová, Jiří Potyš, Tomáš Fančovič 
 
Hosté: 
Tomáš Nechvátal, Miroslav Brož 
 
 Začátek 20:00 hod 
 
Předseda KCHJ ČR 
 

 Předseda klubu přivítal všechny přítomné a poděkoval členům výboru za prezentaci plemene na 
výstavě Viva Natura v Lysé nad Labem. 

 Oznámil výboru převzetí svojí funkce od p. Ing. Radomíra Svobody. 
 Informoval o způsobu a provedení podepsání zápisu z konference. 

 
Místopředseda KCHJ ČR 
  

 Informoval o zajištění stánku firmy Genomia na klubové výstavě na Konopišti, kvůli testům DNA 
 Seznámil členy výboru o způsobu posuzování na výstavách v zahraničí v souvislosti se „zdravotním 

stavem jezevčíka „. Plemeno je v zahraničí, daleko více celkově co se týče zdravotního stavu 
jedinců sledováno.  

 Návrh tzv. „Kontrolního formuláře“ po každé klubové výstavě. Dořeší se s HPCH. Rozhodčí by mohli 
do protokolu zaznamenat výrazné odchylky od standardu, které se ten den vyskytly na výstavě při 
posuzování.  

 
Jednatel 
 

 Zahájil jednání ohledně nového zákona o myslivosti v souvislosti se zachováním norování jako 
možného způsobu lovu 

 Přebral agendu od bývalého jednatele p. Ing. Pavla Sládka 
 
Hlavní poradkyně chovu 

 Zveřejnila novou chovatelskou radu, jediná změna je u DRS. Novou poradkyní chovu pro drsnosrsté 
standardní jezevčíky je od 1.6.2024 paní Lucie Horsáková. 

 Zařídí předání agendy poradce DRS 
 Zajištění prostor pro Speciální výstavu jezevčíků – Jevíčko v termínu 24.8.2024. 

 
Výcvikář 

 Předložil ke schválení rozhodčí na Pohár středočeské pobočky  
 Přebral agendu od p. Moniky Hnátek Illlové 
 Zveřejnil propozice na KZN a SPK (Volský žlab) – garant Doc. MVDr. Karel Bukovjan CSc. 
 
 

Ekonomka 
  Převzala agendu od p. Ing. Jiřího Cikryta  
 
Matrikářka 
 Převzala agendu od p. Michala Urbana 



 
IT referent 
 Zřídil jednotné email adresy pro výbor klubu  
 Pracuje na aktualizacích webu KCHJ 
 
Tisková referentka 
 Zajistila tiskoviny ke Klubové výstavě na Konopišti, tiskoviny k PSP ve spolupráci s výcvikářem 
 
 

Zapsal Ing. Radek Halada 29.5.2024 
 


